
 
P R O T O K Ó Ł      Nr  XXXI/04  

 
z obrad Sesji Rady Miejskiej w Czeladzi  

w dniu  27 maja  2004 roku  

 
 
O B E C N I   :  
 
Stan radnych           -   21 

Obecnych                 -  13 
 
 
W Sesji Rady Miejskiej w Czeladzi uczestniczyli :  
 
Burmistrz Miasta, Skarbnik  Miasta,  Sekretarz  Miasta, Z-ca Kierownika Wydziału Rozwoju Miasta.  
 
 
 

Dot. pkt. 1 – porz ądku obrad Sesji  
 
 
 
Gątkiewicz Janusz  –  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Na podstawie art. 20 ust. 3 Ustawy o samorządzie gminnym otwieram XXXI Sesję Rady 

Miejskiej w Czeladzi. Stwierdzam, Ŝe zgodnie z listą obecności jest wystarczająca ilość 
radnych do podejmowania uchwał. Obecnych jest 13 radnych.  

- W dniu 19 maja 2004 r. wpłynął wniosek Burmistrza Miasta o zwołanie sesji Rady Miejskiej. 
- Odczytuje treść wniosku – wniosek w załączeniu. 
 
 
 

Dot. pkt. 2 – porz ądku obrad Sesji  
 
 
 
Gątkiewicz Janusz  –  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Proponowany porządek obrad Sesji radni otrzymali w materiałach sesyjnych. 
- Czy radni mają uwagi do proponowanego porządku obrad?  
- JeŜeli nie, proszę o przegłosowanie, kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem porządku 

obrad? 
 
 
GŁOSOWANIE  /obecnych 13 radnych/ 
 
13   radnych głosowało za 
   0  głosów przeciwnych   
   0  radnych  wstrzymało  si ę  od  głosu 
 
Przewodnicz ący  stwierdził,  Ŝe  porz ądek  obrad  dzisiejszej  sesji  został  przez  Rad ę  przyj ęty. 
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Rada przyj ęła nast ępujący  porz ądek obrad:  
 
 
1. Otwarcie obrad Sesji. 
2. Przyj ęcie porz ądku obrad. 

 
3. Podjęcie uchwał w sprawie :  
 

1 ustalenia kierunków działania Burmistrza Miasta w  sprawie przyst ąpienia do realizacji 
projektu pt. „ Budowa kanalizacji i modernizacja wo doci ągu w Czeladzi w rejonie ulicy 
21 Listopada- tworzenie infrastruktury dla rozwoju sektora M ŚP  w południowo- 
zachodniej cz ęści Miasta” w ramach Zintegrowanego Programu Operacy jnego Rozwoju 
Regionalnego,  

2 ustalenia kierunków działania Burmistrza Miasta w  sprawie przyst ąpienia do realizacji 
projektu pt. „ Modernizacja budynku Szkoły Podstawo wej Nr 7 w Czeladzi” w ramach 
Zintegrowanego Programu Operacyjnego Rozwoju Region alnego.  

 
4. Sprawy bie Ŝące Rady Miejskiej. 
5. Zamkni ęcie obrad sesji. 
 
 
 
 
 

Dot. pkt. 3 – porz ądku obrad sesji  
 
 
 
 
Janusz  G ątkiewicz - Przewodnicz ący  Rady  Miejskiej  
 
- Przechodzimy do pkt. 3 porządku obrad, projekt uchwały w sprawie ustalenia kierunków 

działania Burmistrza Miasta w sprawie przystąpienia do realizacji projektu pt. „ Budowa 
kanalizacji i modernizacja wodociągu w Czeladzi w rejonie ulicy 21 Listopada - tworzenie 
infrastruktury dla rozwoju sektora MŚP  w południowo- zachodniej części Miasta” w ramach 
Zintegrowanego Programu Operacyjnego Rozwoju Regionalnego. 

 
Bogusława Kareci ńska - Z-ca Kierownika Wydziału Rozwoju Miasta  
 
- Są to zadania przygotowane do realizacji. Mamy komplet dokumentacji, aby wystąpić z 

wnioskiem do Zintegrowanego Programu Operacyjnego Rozwoju Regionalnego i starać się o 
fundusze strukturalne. Będziemy się starać o 3.610.000 zł z funduszy strukturalnych dla 
zadania: Kanalizacja i modernizacja wodociągu przy ul. 21 Listopada. JeŜeli otrzymalibyśmy te 
pieniądze to jeszcze dostaniemy 10% z Ministerstwa, czyli 489.000 zł. W sumie składamy 
wniosek o dodatkowe środki na kwotę 4.100.000 zł. Uchwała ta jest niezbędnym dokumentem 
wchodzącym w skład całości składanej dokumentacji.   

 
Janusz  G ątkiewicz - Przewodnicz ący  Rady  Miejskiej  
 
- Czy Państwo radni mają jakieś pytania? 
 
Władysław Oczkowicz  - radny  
 
- W przypadku obu uchwał w § 2 wymienione są kwoty. W przypadku omawianego zadania jest 

to kwota 4.440.000 zł na lata 2004 – 2005. Czy ta kwota dotyczy tylko tego zadania? 
 
Bogusława Kareci ńska - Z-ca Kierownika Wydziału Rozwoju Miasta  
 
- Tylko tego zadania. 
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Marek Mrozowski - Burmistrz Miasta  
 
- Myśmy do tej pory mówili o kredytach i stąd moŜe ta róŜnica.  
 
Bogusława Kareci ńska - Z-ca Kierownika Wydziału Rozwoju Miasta  
 
- Ubiegamy się o 4.100.000 zł. 
 
Władysław Oczkowicz  - radny  
 
- Natomiast to są kwoty, które będą zapisane w naszym planie. 
- Radni z Komisji Gospodarczej mieli moŜliwość zapoznać się z programem porządkowania 

kanalizacji. Jest to program bardzo rzetelny, na miarę potrzeb i oczekiwań. Kierunki są dobrze 
ustalone. Dlatego uwaŜam, Ŝe powinniśmy spokojnie przyjąć te projekty uchwał.  

 
Janusz  G ątkiewicz - Przewodnicz ący  Rady  Miejskiej  
 
- Czy są jeszcze jakieś pytania? W takim razie przechodzimy do głosowania. Kto z Państwa 

radnych jest za przyjęciem proponowanej uchwały? 
 
 
GŁOSOWANIE  /obecnych 13 radnych/ 

13  radnych głosowało za 
  0 głosów przeciw  
  0 radnych wstrzymało się od głosu   
 
 
Gątkiewicz Janusz – Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Stwierdzam,  Ŝe  uchwała    została  przez  Rad ę  podj ęta. 
 
- Przechodzimy do podpunktu 2 – projekt uchwały w sprawie ustalenia kierunków działania 

Burmistrza Miasta w sprawie przystąpienia do realizacji projektu pt. „ Modernizacja budynku 
Szkoły Podstawowej Nr 7 w Czeladzi” w ramach Zintegrowanego Programu Operacyjnego 
Rozwoju Regionalnego. 

 
Bogusława Kareci ńska - Z-ca Kierownika Wydziału Rozwoju Miasta  
 
- Chodzi tutaj o kwotę 560.000 zł i składa się na nią 494.000 zł z funduszy strukturalnych i 

65.000 zł z Ministerstwa. 
 
Gątkiewicz Janusz – Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Czy ktoś z Państwa radnych ma jakieś pytanie? 
- Jeśli nie, przechodzimy do głosowania. Kto z Państwa radnych jest za przyjęciem 

proponowanej uchwały? 
 
 

GŁOSOWANIE  /obecnych 13 radnych/ 

13  radnych głosowało za 
  0 głosów przeciw  
  0 radnych wstrzymało się od głosu   
 
 
Gątkiewicz Janusz – Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Stwierdzam,  Ŝe  uchwała    została  przez  Rad ę  podj ęta. 
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Dot.  pkt  4  -  porz ądku  obrad  sesji  

 
 

 
 
Gątkiewicz Janusz – Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do kolejnego punktu porządku obrad -sprawy bieŜące Rady Miejskiej. 

- Odczytuje pismo mieszkańców ulic: J. Matejki, Stawowej, B. Prusa, S. Wyspiańskiego z dnia 
27.04.2004 r. w sprawie moŜliwości wykupu fińskich domków  - załączeniu. 

- Odczytuje zawiadomienie o wszczęciu postępowania w sprawie uchwały Nr XXVIII/371/2004 r. 
– w załączeniu. 

- Pismo lokatorów domu przy ul. Waryńskiego w sprawie eksmisji Pana A. Krotli – w załączeniu.  
- Pismo ZIK w sprawie sygnalizacji świetlnej na skrzyŜowaniu drogi krajowej nr 94 – ul. Staszica 

z ul. 1 Maja w Czeladzi – w załączeniu. 
- Pismo ZIK do Spółdzielni „SATURN” z prośbą o naprawę nawierzchni jezdni ul. 3 Kwietnia – 

załączeniu. 
- Pismo ZIK do Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad o wykonanie robót na drodze 

krajowej przebiegającej przez miasto – w załączeniu. 
- Odczytuje informację  Burmistrza Miasta na temat materiałów sesyjnych dotyczących Strategii 

Rozwoju Miasta – w załączeniu. W związku z tym mam do Pana Burmistrza pytanie: Czy w 
czerwcu moŜemy omówić pierwszą część strategii?  

 
Marek Mrozowski - Burmistrz Miasta  
 
- Ze względu na to, ze część radnych uczestniczących w zespołach roboczych wyjechała nie 

mogliśmy zrobić spotkań w tym tygodniu. Jest moŜliwe, aby w czerwcu powstał I etap, ale nie 
wiem kiedy będzie sesja. 

 
Gątkiewicz Janusz – Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- 24 czerwca. 
- Otrzymałem telefon od radnych z Francji sygnalizujący przyjście faksu w sprawie zwołania sesji 

na 3 czerwca na temat funduszy dla koszykarzy. W związku z tym mam pytanie do Pana 
Burmistrza: Czy Pan Burmistrz mógłby przygotować projekt uchwały? 

 
Marek Mrozowski - Burmistrz Miasta  
 
- Ja rozumiem, Ŝe tutaj chodzi o dyskusje na ten temat. JeŜeli jakakolwiek uchwała mogłaby tu 

zapaść to tylko o charakterze intencyjnym. Nie bardzo jeszcze wiemy o  jakie pieniądze chodzi. 
 
Gątkiewicz Janusz – Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Czy ktoś chciałby jeszcze zabrać głos w sprawach bieŜących? 
  
Władysław Oczkowicz  - radny  
 
- Chciałbym się dowiedzieć kto jest wykonawcą robót remontowych w Centrum na Piaskach? 
 Dowiedziałem się, Ŝe Kierownikiem tej budowy jest Pan, który robi to na umowę – zlecenie. Nie 

interesuje mnie forma, ale efekt, a wygląda to katastroficznie. Chodzi o elewację. Prosiłbym o 
większy nadzór nad tymi pracami. 

- Os. Dziekana. Ludzie z budowy LIDL-a zrobili sobie z terenów zielonych od ul. Spacerowej 
dosłownie parking.   

 
Mirosław K ędzierski  - radny  
 
- Chodzi mi o bezpieczeństwo dzieci przy budowie LIDL-a.  
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- Zatrudnianie bezrobotnych w sklepie na Piaskach polegające na tym, Ŝe przychodzą Panie, 
pracują tydzień bez umowy, bez zapłaty. Prosiłbym, aby ktoś tym się zainteresował. Chodzi o 
sklep na ul. Trznadla  - pawilony ogólnospoŜywcze. 

 
Marek Mrozowski - Burmistrz Miasta  
 
- Dobrze. Napiszemy do Państwowej Inspekcji Pracy. 
 
 

 
pkt. 5 – porz ądku obrad Sesji  

 
 
 
Gątkiewicz Janusz  –  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
-  Po wyczerpaniu porządku obrad zamykam obrady XXXI sesji Rady Miejskiej w Czeladzi,  

dziękuję  za  udział. 
 
 
 

 
 P R Z E W O D N I C Z Ą C Y 

RADY  MIEJSKIEJ  W  CZELADZI 
 

mgr  Janusz  Gątkiewicz 
Protokołowały 
Agnieszka Pilarek 
ElŜbieta Augustyniak 

 

 


